
PROTOTÓ¿ Nr XLl 01

z sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie odbytej w dniu 14 grudnia 2001 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad. 1.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, o godzinie 9r5 otwarla obrady XL sesji

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Obrady rozpoczpto przy obecnoSci na sali obrad 27 radnych na stan 28 radnych, co stanowi96,4 yo

ogótu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Pizewodniczqca Rady powitala przybytych na sesjg goSci: przedstawicieli partii i stronnictw

politycznych, soltysów i przewodnicz4cychrad soleckich, przedstawicieli prasy; powitala równieZ:

radnyct¡ burmistrza Henryka Michalkiewicza, zastEpcA burmistrza - Waldemara WoZniaka"

kierowników jednostek organizacyjnych gminy or¿v wszystkich przybytych na dzisiejsze obrady.

Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturg radnej El2biety WiSniewskiej na sekretarza obrad;

radna WiSniewsk a wyrazila zgo dg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 Elzbietq Wiéniewsk4.

Ad.2.
Na sesji w dniu 6 sierpnia nieobecni byli: Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek, Radna

Anna Szlqk, Radny Zdzislaw Adamczyk, Radny Andrzej Slurhlec

Trry nieotrecno Sc i zo staly usprawiedliwio ne, jedna nieusprawiedliwio na.

A d . 3 .
Burmistrz Henryk Michálkiewiczw imieniu Zarz4du Miejskiego wnosi o wprowadzenie do

porz4dku obrad punlfów:
- 3 A. Uchwala w sprawie zmianw Statucie Gminy JEdrzejów.
Zmiany w statucie sqmiqzane zprzyjgciem sztandaru.
- 5 A. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od Srodków transportowych na

2002 rok.
Zwiqzane jest to z tym, i2 nowe przepisy sq tak bardzo szczególowe, ze Regionalna Izba

Obrachunkowa zobowi ryala nas do zmiany zapisu w paragrafie I punkt 4; mlety to rozbió na osie

i podnieéó stawki, poniewaz przyjEliSmy za niskie. ZdecydowaliSmy, 2e podejmiemy tE uchwalg na
pocz4tku sesji, poniewul trzeba jeszcze dzió zawie2é jqdo Wojewody, aby jak najszybciej zostala

opublikowana w Dzienniku UrzEdowym Województwa SwiEtokrzyskiego.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie przyjgla poprawki zgloszone przoz Burmistrza

Michalkiewicza.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo3nie przyjEla porzqdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretarzaobrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 23 listopada 2001 roku.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
3 A Uchwala w sprawie zmian w Statucie Gminy Jgdrzejów.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
5 A Uchwala w sprawie ustalenia stawek podatku od Srodków transportowych na 2002 rok.
6. Informacja o pracy Zarz4du Miejskiego miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o stanie porzqdku ibezpieczeústwa publicznego za l0 miesipcy bie24cego rokr¡

na terenie miasta i gminy.
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9. Ocena pracy Strazy Miejskiej.
10. Informacja o dzialalnoSci OSP i PSP na terenie miasta i gminy.

I l. Informacja o pracy Komisji Porz4dku Publicznego.
12. Informacja o funkcjonowaniu Targowicy Miejskiej.
13. Uchwala zmieniaj4ca uchwalE w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty targowej,

sposobu jej poboru, okreélenia inkasentów i wynagrodzenia za pobór tej oplaty.

14. Uchwala w sprawie wprowadzeniaoplaty administracyjnej za czynnoSci urzpdowe.

15. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2001 rok.

16. Uchwala w sprawie nieodplatnego przejgcia na rzecz Gminy Jqdrzejów gruntów,

stanowi4cych wlasnoSó Agencji WasnoSci Rolnej Skarbu Paústwa w Rzeszowie.

17 . Zloirenie rezagnacji przez Przewodni cz4cego Zarzqdu Miejskiego w Jqdrzejowie.

18. Odpowiedzi na interpelacje.
19. Sprawy róhte.
20.Zanknigcie obrad.

Ad. 3 A.
Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, 2e prrystEpujemy do uroczystoéci zwilzanej z

uchwaleniem przyjEcia sztandaru, który za chwilg zobaczymy.
Burmistrz przedstawil genezgpowstania sáandaru: tak sig sklada",2e mija rok, od czasu, kiedy

wystqpili do mnie redaktorzy Mann i Materna o wskazanie ciekawych postaci w Jgdrzejowie.

Wówczas po konsultacji z Kierownikiem Wydzialu OSwiaty, Kultury i Sportu - Panem

Maciejem Ko$midrem odpowiedzialem, 2e jest w Jgdrzejowie czlowiek niespotykany, o

którym malo wiemy, a który zajmuje sig czymS, co jest typowo ,,babskie" - haftowaniem

sztandarów. Jest to obecny na tej sali Pan J6zef Kulpiúski. W migdzyczasie dowiedzialy siE o

tym media;,przyjeclnla'do nas redakfor Radia Kielce Pani Ewa Okonska, kfóra równieZ jest

dzi$ na sali. Wspólnie wybraliSmy siE do domu Pana Kulpiriskiego, aby zrobió z nim wywiad.

W trakcie rozmowy wyszla od Pana Józefaproporycj4 aby zrobió coS dla miasta, zostawió co5

po sobie., Pan Józef zaproponowal wyhaftowanie sáandaru, a my przyjqli5my to z

zadowoleniem. DziS jest'finalizacja. Cieszymy siQ, bo miasto bgdzie mialo pigkny sáandar.

Pan Józef bardzo szybko to wyhaftowal i nale24 mu siE szczngólne podzigkowania i pochwaly

za to, co zrobil. Jest to wspaniaty podarunek dla miasta. Panie Józefre, w imieniu Zarzqdu

Miejskiego skladam serdeczne podzigkowaniazatak wspaniaty dar dla JEdrzejowa.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalg Nr XLl369l0l w sprawie

zmian w Statucie Gminy Jgdrzejów.
AJchwala Nr XLl369/01 w za\qczeruu do protokohr/.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej Teresa Szwach poprosila zebranych o przygotowanie siE do

prezentacji sztandaru, a nastgpnie poprosila poczet sztandarowy o wprowadzenie \ prezentacjq

sztandaru. Poczet sáandarowy w skladzie; radna ElZbieta WiSniewska" radna Maria

Kwapiszewska i radny Bogdan Bolwiriski wprowadzil sztandar, W crym nastqpila prezentacja.
Zebrati oklaskami wyrazili uznanie dla pracy P ana J ózefa Kulpiúsk iego.
Przewodnicz4ca Rady zaprosila Pana Kulpiiskiego do stolu prezydialnego i wspólnie z
Burmistrzem Henrykiem Michalkiewiczem w imieniu Rady Miejskiej i mieszkaúców miasta
zloLylapodziEkowaniazatak cenny dar orazprzek,azala list gratulacyjny i kwiaty.
NastEpnie glos zabral Pan Kulpiriski, który powiedzial, 2e od dawnych lat mySlal o wykonaniu
sztandaru, ale nie bylo zkim rozrnawiaó. Dopiero dzigki Panu Burmistrzowi Michalkiewiczowi
udalo sig zrealizowaó ten zamiar. Praca burmistrz nie jest latwa jak to sig niektórym wydaje.
Czasem trzeba iSó po cierniach. Niech ten sztandar prowadzi mieszkariców JEdrzejowa do
dobr4 do wspólnoty inontmienia; niech prowadzi do przodu a nigdy do tylu.

Burmistrz Michalkiewicz wyjaSni\ 2e przez podjEcie uchwaly uruchomiliSmy pewn4
procedurE. Aby sztandar od strony formalno prawnej mógl zaistnieó, potrzebna jest opinia
Ministra Spraw Wewngtrznych i Administracji. Dobrze sig sklada, 2e w lutym obchodzimy
Swiqto Miasta a wigc rocznicg powstania miasta; rok zalohenia miasta jest na tym sztandarze.
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My6lg, 2e glówne uroczystoSci zwiqzane z poSwiqceniem sztandaru powinny odbyó si9 w

czasie uroczystego koncertu z okazji obchodów SwiEta Miasta. W tej sprawie decyzjq podejm4

radni, ale byloby to podwójne uczczenie SwiEta Miasta'

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu zpoprzedniej sesji w zwi4zku z czym zostal ptzyjpty.

A d . 5 .

Radna Janina Szreniawa:
l. Pyta, jak przedstawia siE sytuacja kanalizacji ul. I 1 Listopada,

informacj4 2e nie ma doprowadzonej nitki do budynku nr 117-

2. Py14 dlaczego mieszkanka bloku prry ul. Przypkowskiego 131 nie
mieszkania. Inni mieszkaricy tego budynku wykupili swoje mieszkania, a

w zwi4zku otrzyman4

mo2e wykupió
tej Pani Zarz4d

4.

Miejski nie wyruia zgody.
PyIa, dlaczego nie otrrymala odpowiedzi na pismo zlohone do Przewodnicz4cej Rady

Miejskiej w dniu 2l sierpnia 2001 roku. Radna prosi o odpowiedZ.
Wnioskuje o uporz4dkowanie przejSci4 z którego korzystajq dzieci uczgszczajqce do SP Nr

1 . .2, nnjdujqcego siE w okolicy browaru.

Ad. 5 A.
Radny Czeslaw Blicharski prosi, aby Pani Skarbnik wyjaénila koniecznoéó podjpcia

uchwaly.
Skarbnik Gminy - Pani,Bozena Ciepluch powiedzial4 2e RIO badajQc uchwalE podjqtQ np

poprzedmej sesji, usterkowala zapis w paragrafie I punkt 4 mówiqcy o stawkach,., poniewaZ

R"d. Mibjska prtyjE\a za niskie stawki. Zgodnie z zaleceniami RIO muszq byó pnyjpte ptawki

przedstawione w projekcie uchwaly
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla Uchwalg Nr XLl368/01 w sprawie ustalenia stawek

podatku od 5ro dków transportowyc h m 2002 rok, nastgpujqcq ilo Sc iq glo sów:

7A

przeciw
- 2 6
- 0

wstrrymalo sig - I
AJchwala Nr )0/368/01 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy /v¡z4du Miejskiego miEdzy sesjami.

Ad.7.
Radny Ryszard Pacanowski zapylal, czy przyszla juz odpowied2 Wojewody w sprawie

uchwaly podjEtej na poprzedniej sesji dotyczqcej bezprzetargowej sprzeda2y nieruchomoSci.
Przewodnic'4ca Rady Miejskiej odpowiedzialUze odpowied2 w tej sprawie nie przyszla.
Burmistrz Michalkiewicz wyjaéni\, ze ¡úe bpdzie odpowiedzi,leczjeSli wojewoda zaneguje

uchwalE, to jq odeéle do uchylenia. JeSli stu2by wojewody nie odeSl4 uchwaly w ci4gu 30 dni to
zrr czy, 2e uchwala zastala przyieta.

Ad .8 .
Komendant Komendy Powiatowej Policji w Jqdrzejowie - Pan Ryszard Wydrzyúski

przedstawil informacjE o stanie porz4dku ibezpieczeristwa publicznego za okres 10 miesiEcy
bieiqcego roku /w zalqczeniu do protokohr/.

Radny Ryszard Pacanowski proponuje, aby wejSó glpbiej w infrastrukturq Osiedla Zachód,
zagl1daó do klatek schodowych, obserwowaó tereny przy blokach. Komenda ma dzielnicowych
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o bardzo dobrych kwalifikacjach - równie2 takich, którzy maj4 prawie siedmioletni staZ pracy

na terenie Warszawy, sq to wigc bardzo dobre rokowania.
Druga sprawa dotyczy zdarzenia sprzed kilku dni. Glówne arterie miasta sq patrolowarrc przez
patrole samochodowe, ale jezelijest godzina 530, to przejezdzaj4ce patrole nie widz4 2e sq
otwarte kraty a sklep okradziony?
Radny proponuje równie2 zvwóció uwagQ na mlodych ludzi, którzy chcq siq dowartoSciowaó i
wykorzystuj4c szybkie samochody stwarzajq zagrolenie dla innych u2ytkowników dróg.

Komendant Wydrzyúski wyjaSnil, ze Wydzial Ruchu Drogowego w miarg swoich
mo2liwoóci zatrzymuje kierowców do kontroli í dziala najlepiej jak moZe. Przykladem mohe
byó, zdarzenie z ostatnich dni, kiedy funkcjonariusze zatrzymali osobq jezdi4ca bez prawa
jazdy. Duzo dalo zamontowanie progów zwalniajqcych, poniewaZ uZytkownik ryzykuje awari4
samochodu w przypadku niedostosowania prgdkoSci jazdy. Stqd proSba, aby tych progów
zamontowaó wipcej.
W sprawie Osiedla Tachód - dzielnicowi chodz4 po klatkach, sprawdzaj4 reaguj4 na
przypadki spoZywania alkoholu w klatkach schodowych oraz na zgloszenia.
W sprawie wlamania - policja pracuje w godzinach: 7 - 19; 19 - 6. Byó moZe funkcjonariusz
w c'asie wlamania sporz4dzaljakai dokumentacjg, ale moje polecenie jest takie, aby wyjSó z
radiowozu ifrzycztne dotkn4ó klódkq, sprawdzió; pisz4o tym w swoich notatkach. Niestety nie
jest'mo2liwe, aby zawsze byó tam, gdzie potrzeba, jednak dolozymy wszelkich staraú, aby
efekty naszej pracy bytyjak najlepsze. ' !

Radna Lidia Osiúska jest oburzona faktem, 2e nic siQ nie zmienilo w kwestii
zatrzymywania sig w miejscach niedozwolonych. Przykladem mo2c byó pawilon przy ul.
Crobrego 2 - obywatel kpi sobie ze znaków zakant. Zwracalam sig o wybudowanie parkingu
w tym,miejscu, ale przepisy nie pozwalaj4 na to. Kiedy mówimy o czystoSci zobaczmy jak

wyglqda to miejsce: W tym, wzg,ledzie jesteómy do tytu. Zdarzajq siE przypadki, ze równie?
patrole policyjne parkuj4 samochody na trawniku

Komendant Wydrzyóski wyjaSnil, ze zdarzajqsiE interwencje, kiedy trznba zatrzymaó sig w
niedozwobnym miejscu. Jednak,policjanci wyjdq w teren i zwróc4 uwagQ na tego typu
zachowania. Na co pozwoli budzet - bgdzie realizowane.

Radny Wieslaw Sulek zwrócil uwagg na fakt, 2e w ci4gu 10 miesiEcy biei4cego roku
dzielnicowi przeprowaütli 649 interwencji domowych - jest to prznrüajqce.
Na trasie 78 - ul. Klasáorna - nasilil sig ruch. W godzinach szczytu przejeidia nawet 1500
samochodów na godzing. Kierowcy nie przestrzegaj4ograniczetia prEdkoSci. Radny prosi, aby
wziqó sobie to do serca iroz:w'rryaó ten problern

Radna Janina Szreniawa prosi o zwrócenie uwagi na samochody wyjezdiajqce z ul.
Koécielnej pod pr4d. Radna pyta, co komendant zrobil z ,,niebieskimi ptaszkami", którzy
zazwyczaj przebywali w rynku.

Komendant odpowiedzial, ze te osoby czpsto byty sprawcami przestgpstw i w tej chwili
zmienily miejsce pobytu naZak\ad Karny w Piúczowie.

Ad .9 .
Radny Ryszard Pacanowski prosi, aby zwróció uwagE na stan chodników, które wymagaj4

naprawy. Zwraca równieZ uwagQ na grafiti wykonane w nieodpowiednich miejscach np. na
budynku szkoty i zawierajqce czgsto wyrazy wulgarne. Nale2y zaj4ó sig profilaktyk4 i
neutralizowaniem tego typu zachowaú.

Ad. 10.
Komendant PSP Stanislaw Wijas przedstawil informacjg o dzialalnoSci PSP na terenie

miasta i gminy lw za\qczeniu do protokoh¡/.
Nie zgloszono uwag do informacli o dúatalnoSci OSP i PSP na terenie miasta i gminy.

Ad.  I  t .
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Przewodnicz4cy Komisji Porzqdku Publicznego przedstawil informacjg o pracy Komisji /w
zalqczeniu do protokohr/.

Radny Blicharski nawiqzal do wlpowiedzi radnego Pacanowskiego w sprawie chodników i
malowania sprayem oraz do w¡powiedzi radnej Osiñskiej w sprawie parkowania na chodnikach;
poinformowal, 2e Komisja Porzqdku Publicznego zwracala uwagQ na te sprawy, lecz nie zawsze
moana je romrriqzaó. Dbanie o chodniki nale?y do wlaScicieli posesji i im naleZy zvwacaó uwagQ.
Jeaeli chodzi o malowanie sprayem to dobrze, 2e mamy mlodzieí utalentowan4 2le,2e maluj4 w
niewlaéciwych miejscach. Mo2e nale2aloby stwor4yó takie miejsce.

Komisja angahowala siq w problematykE ladu i porz4dku, wspólpracowala ze Strui4Miejskq
kontrolowala bary i pijalnie piwa w miescie i na terenie gminy. Jeleli chodzi o kradzie2e, fo
wszyscy powinniSmy zwrócié uwagg na te sprawg, zwigkszyé Srodki oraz akcjg ,,Beryieczny
Powiat" rozszerzyó o ,,Bezpieczne Miasto".

Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e bardzo dobrze uklada siq jej wspólpraca ze Strazq
Miejskq która nigdy nie odmówila pomocy. Strazy Miejskiej nale24 sie pochwaly i
podzigkowania.

Przewodnicz4caRady o godzinie 1050 oglosila przerwE, która trwala do godziny 1l 30.

Ad.12.
i Kierownik Zakladu Remontowo Budowlanego Pan Leslaw JeZewski przedstawil
informacjg o funkcjonowaniu Targowicy Miejskiej lw zalqczeniu do protokoh/.
Uwag nie zgloszono.

Ad.  13.
Uwag nie zgloszono.

, , , Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie powzigla Uchwalq Nr XLl370l0l zmieniaiqc4
uchwalE ,w sprawie ustalenia 

'wysokoéci 
oplaty targowej, sposobu jej poboru, okreélenia

inkasentów i wynagrodzenia za pobór tej oplaty.
AJchwala Nr XLl370/01 w zalqcznniu do protokohr/.

Ad. 14.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloinie powzigla Uchwalg Nr Xl-/37ll0l w sprawie

wprowadzenia oplaty administracyjnej za. czywrcSci urzgdowe.
fuchwala Nr XLl371l01 w zalqczeruu do protokohr/.

Ad. 15.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie powzigla uchwalg Nr XL/372101 w sprawie

zmian w budZecie miasta i gminy na 2001 rok.
/Uchwala Nr XL/372l01 w zal4czeniu do protokohr/.

Ad. 16.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie powzigla UchwalE Nr XL,373l0l w sprawie

nieodplatnego przejgcia na rzecz Gminy JEdrzejów gruntów stanowi4cych wlasnoSó Agencji
WasnoSci Rolnej Skarbu Paústwa w Rzeszowie.
AJchwala Nr XLl373l01 w zalqczeniu do protokohr/.

Ad. 17.
Burmistrz Henryk Michalkiewiczw oparciu o artykul23 d ustawy o samorz4dzie gminnym

zlo Lryt r ezy gnacjg z P rzew o dniczqce go Zn " 4du M iej sk ie go w Jg drzej o w ie.
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Poniewaz naroslo wiele mitów wokól tej sprawy wyjaénil, ze zlo2enie rezygnacji nie jest toásame z

dymisjq - jak to podala dzisiejsza prasa. Artykul w prasie spowodowal, 2e od tana rozdrwonity siE

tercfony w tej sprawie, wywolal niepotrzebne zaniepokojenie. Przeinaczenia powodujq niepokój i

zamieszanie. Na szczeblu samorz4du nie ma pojEcia dymisji. Jest zlo2enie rezygnacji, któr4

wlaSnie zloirylem.
Pan Marek Perzyriski zapyta| czy prawd4 jest to, co napisano w Gazecie Jqdrzejowskiej na

temat zadlu2enia gminy.
Burmistrz Michalkiewicz wyjaÉnil, 2e wokól zadluzenia równie2 naroslo wiele mitów. Po

poprzedniej kadencji gmina miala zadhu2enie w wysokoSci 7 mln zl. W tej kadencji nie splacono

nawet polowy tego. WiEkszoéó zaci4gniEtych kred¡ów przeznaczonych bylo na oSwiatg, poniewaZ

subwencja byla w niewystarczajqcej wysokoici. Przed tym problemem stanqty wszystkie

samorzqdy.
Radna Barbara Dzwonek poprosila burmistrza Michalkiewicza o uzasadnienie swojej

decyzji.
Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, 2e nie jest tajemnicq z przechodzi do pracy w

IJrzEdzie Wojewódzkim. Dostal propozycje pracy iztei propozycji skorzystal.

Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1200 oglosila przerwg, która trwala do godziny 1240-

Ad.  18"

Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej - Pani Barbara Blaszkiewicz

udzielila odpowiedzi na interpelacjE w sprawie mieszkania Pani Dudek.
,W tej chwili otrowiqgujg uchwala Zarz4du Miejskiego zawieraj4cawykaz lokali wyl4czonych ze

spizeduby. Wyl4czone s4te mieszkania, gdzie rysuje siE mo2liwoSó odzysku, poniewaZ jest bardzo

du2o osob ubiegaj4cych sig o mieszkania.
, Burmistrz Michalkiewicz uzupetnil wypowieü Pani Blaszkiewicz. Powiedzial,2e jest

ponad 100 osób czekajqcych na mieszkania" mieszkaj4cych w ur4gaj4cych warunkach. Na gminie

spoczywa obowi4zek zapewnienia mieszkari, a gmina mieszkari nie ma i nie bgdzie budowaó. W

przypadku Pani Dudek - córka mieszka w Malogoszc r amatka w Jgdrzejowie i moZe mieszkaó -

przscie?nikt jej nie wygania. Byl czas, kiedy prosiliémy, aby lokatorzy wykupywali mieszkania,

ale nie bylo chEtnych. Córka Pani Dudek, która reprezentuje matkq twierdzi, 2e wtedy matka
zbieralapieni4dze. Sajednak przypadki, 2e ludzie kupuj4 mieszkania z bonifftat4 a nastqpnie je

sprzedajqz wielokrotnym zyskiem. My jako gmina musimy temu przeciwdzialaó. Byl przypadek,

Ze wnuczek twierdzil, D musi byó zameldowany, aby opiekowaó sig dziadkiem- tak jakby bez
zameldowania opiekowaó sig nie mógl. Rozumiem,zeludzie chcqmieó swoje mieszkania, ale ma
miejsce handel mieszkaniami i musimy temu przeciwdzia\aó.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e o ile wie, to Pani Dudek zg\aszala siE jeszcze

przedpodjqciem uchwaly przezZarzad Miejski jednak Pani Blaszkiewiczpotiredzialu 2e
korzystniej bqdzie poczekaó.

Pani Barbara Blaszkiewicz wyjaSnilU 2e sprawq sprzeduiry mieszkaú zajmuje siE Wydzial
Geodezji i Gospodarki Gruntami. Uchwala o stosowaniu bonifftaty byla podjgta w marcu, uchwala
o wyl4czeniu mieszkaú ze sprzedaf - w czerwcu. Byl wiec czas, aby wykupió mieszkanie;
naleaa\o siE zwróció w tej sprawie do Burmistrza. Pani Blaszkiewicz prosi, aby nie wkladaó w jej

usta czegoS, czego nie powiedziala.
Pani Dudek powiedzial a, 2e jej mama ma 7 6 lat w nxiqzku z crym jest jej prawem i

obowipkiem pomóc w zalatwianiu koniecznych spraw. Nie widzi podstaw do stwierdzeni4 ze
córka chce mieszkanie dla siebie. W listopadzie zwracala sig pisemnie o wykup mieszkania.
Wczesniej bylaz mameu Pani Blaszkiewicz i bardzo ucieszyla sig,2e jest bonifrkat4 ponieweti dla
mamy s4to duze pieni4dze. Mama chce skorzystaó zprawa i nie moZna wysuwaó wniosku, 2e chce
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wykupió aby zarobió na tym. W imieniu swoim i mamy Pani Dudek prosi, aby sprawa zakonczyla

siq pomyélnie.
Radca Prawny Urzpdu Miejskiego - Pani Danuta Kiwiorska wyjaónila, 2e do zadai gminy

nale¡y miEdzy innymi zapewnienie lokali mieszkalnych mieszkaúcom gminy. W naszej gminie

mieszkania sprzedaje siq od l0 lat. W tej chwili zmienily siE przepisy i jezeli ktoS kdzie
wyeksmitowany ma prawo z4daó od gminy lokalu socjalnego a jeSli go nie otrzyma ma prawo

)4daé, odszkodowania. Czy gming bgdzie staó na wyplatg odszkodowah? 7-,arz4d Miejski podjql

dzíalaniaw tym kierunku, a Rada Miejska zaakceptowala je poprzez podjEcie uchwaty
zawierajqcej wykaz lokali przeznaczonych na lokale socjalne. Rada Miejska moZe zmieniÓ

uchwalE, jednak ani Rada Miejska ani Zarz4d Miejski nie moZe stosowaó wyj4tków skoro podjqto

tak4 decyzjQ. Na dziefi dzisiejszy mamy okolo 20 spraw s4dowych o eksmisjg, wigc gmina iuL dziS

musi sig spodziewaó , 2e bgdzie musiala zapewnió lokale socjalne, a sytuacja mieszkaniowa jest

bardzo trudna.
Przewodnicz4caRady Teresa Szwach odpowiedziala w sprawie skargi na kierownika

Urzqdu Miejskiego, zlohonejprzez radnq Szreniawg, 2e sprawa miala byó rozpatrywana na

spotkaniu koalicyjnym, jednak Pani Szreniawa nie byla obecna.
Radna Janina Szeniawa powiedziala,2e niejest zadowolona z odpowiedzi Pani

Przewodnicz4cej, poniewaz zlo\la skargg na piSmie i z4da odpowiedzi na piSmie. Zostala

obraZona w obecnoéci swoich wyborców, a na to pozwolió nie moZe.
Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, ze skoro konflikt dotycry pracownika Urzpdu

Miejskiego to proponuje spotkanie Burmistrzów, Przewodnicz4cej Rady, radnej Szreniawy i

kierownika. Burmistrz rozumie, ire, radny moZe czuó sig obruhony, ale nie z;naczy to,2s radny mo?r

obruiaó,.

Ad. 19.
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach poinformowala, ̂ 2e nastppna sesja Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie odbgdzie siE w sobotE 29 grudnia o godzinie 9uu.
Przewodnicz4caRady Miejskiej wszystkim obecnym na sali zloirylaZyczenia éwi4teczne.

Starosta Powiatu JEdrzejowskiego - Tadeusz Swierczyúski podziEkowal za zaproszenie na

sesjg i w imieniu Rady PowiatuiZarz4du Powiatu zloLry\ iryczenia Swi4teczne.
Powiedzial równie! ze niektórza twierdz4 i2 wspólpracamigdzy gminea powiatem nie uklada

sig w sposób wzorowy, jednak kompetencje nie s4 zbie2ne i kazdy broni swoich interesów.

Starosta tyczy, aby przyszly rok byl lepszy.

Ad .20 .

Ze wzglEdu na wyczerpanie porz4dku obrad, Przewodnicz4ca Rady - Teresa Szwach,
o godzinie 1320 zamkngla obrady XL sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Selvetorz obrad

Elhbieta IüiSniewskn

P¡atokolowala
\\-_J -)

l: Quo4xlu4Teresa Borowskn

P rzewo dni czqc q Rady M iej s ki ej
w Jqdrzejowie

Teresa Snvoch


